
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 22. august 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 36

Når Arbejdsmarkedets Erhvervssikring (AES) får hjemvist en arbejdsskadesag fra Anke-

styrelsen, og skriver til borgeren: »Vi kan ikke vurdere præcis, hvor lang sagsbehand-

lingstiden vil være, men forventer at din sag kan afgøres inden for de næste 12 mdr.«,

finder ministeren det så rimeligt, at den tilskadekomne efter at have ventet på Ankestyrel-

sens afgørelse, så igen risikere at skulle vente i op til 1 år på AES afgørelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kasper Sand Kjær
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